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 Odpowiadając na interpelację z 21 grudnia 2020 r. w sprawie modernizacji w 2021 roku Pracowni 

Cytostatyków Szpitala Specjalistycznego im. Stanisława Staszica w Pile pragnę zaznaczyć, że Samorząd 

Województwa Wielkopolskiego realizuje aktualnie niezwykle ważną inwestycję w Szpitalu pn. „Modernizacja 

Oddziału Chemioterapii w Szpitalu Specjalistycznym w Pile im. Stanisława Staszica”, której celem jest poprawa 

dostępności świadczeń z zakresu onkologii.  

 W sprawie współfinansowania przez Samorząd Województwa modernizacji Pracowni Cytostatyków 

Apteki Szpitalnej prowadzone były i są rozmowy bezpośrednio ze Szpitalem do których to rozmów został 

zaproszony również Starosta Pilski, jako organ prowadzący Szpital. Remont Pracowni Cytostatyków 

to potrzebna inwestycja, tak jak wiele innych w Szpitalu. Tak samo, jak inwestycje w szpitalach, dla których 

Samorząd Województwa jest organem prowadzącym. Dlatego wszelkie inwestycje publicznych pieniędzy jakimi 

dysponuje samorząd poprzedzamy merytoryczną analizą. Szpital w Pile jest jedynym na terenie województwa, 

gdzie, nie będąc organem prowadzącym, Samorząd inwestuje tak duże środki. Oczekujemy, że to Szpital 

i Starostwo podejmą kroki aby przedstawić nam kompleksową wizję poprawy jakości współpracy, transportu 

pacjentów pomiędzy pilskim oddziałem WCO, a Szpitalem, a przede wszystkim jeszcze ściślejszej współpracy 

pomiędzy szpitalami w zakresie opieki nad pacjentem onkologicznym. 

 Podkreślam jednocześnie, że nie może być mowy o jakiejkolwiek walce o pieniądze, gdyż żadna walka 

nie jest potrzebna. Samorząd Województwa prowadzi rozmowy mające na celu określić zasięg wsparcia i stopień 

współfinansowania tak, by pieniądze zostały jak najlepiej spożytkowane. 

 

Z poważaniem, 

z up. MARSZAŁKA WOJEWÓDZTWA 
Paulina Stochniałek 

Członek Zarządu 
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